
Koosoleku nr 31 protokoll 

Tartu valla arengu- ja planeerimiskomisjon 

 

Asukoht: Teams 

Kuupäev: 08.05.2024, Algus kell 16:00  Lõpp kell 17:00 

 

Koosolekut juhatas: Martin Pedak 

Protokollis: Estrit Aasma 

Osalesid komisjoni liikmed: Jaak Kumar, Meelis Villems, Tõnu Kalja, Aigar Lepp  

Puudusid: Varmo Veski, Kaarel Melk 

Kutsutud külalised: Egle Nõmmoja, Kadi Kukk, Elle Kaljurand 

P ä e v a k o r d: 

1. Tartu Vallavalitsuse uue liikme kinnitamine  

2. Loa andmine moodulhoone soetamiseks Kõrveküla Põhikoolile ja eduka pakkujaga 

hankelepingu sõlmimiseks  

3. Vallavara omandamine (Nõmmiku kergtee L21) 

4. Valla maale parkimiskohtade rajamine (KÜ Lähte 34)  

5. Tartu valla 2024. aasta I lisaeelarve  

Otsused ja eriarvamused. 

1. Päevakorrapunkt Tartu Vallavalitsuse uue liikme kinnitamine, ettekandja: Egle Nõmmoja, 

aruteluga alustati: 16:00 

Ettekandja andis ülevaate eelnõust ja eeskirjas tehtavatest muudatustest. Ettepanek on 

kinnitada vallavalitsuse uueks liikmeks arendusosakonna juhataja Kadri Leetsaar. 

 

Otsus: 

Poolt: 4, erapooletuid: ei ole, Vastu: ei ole 

Komisjon toetab eelnõud. 

 



2. Päevakorrapunkt Loa andmine moodulhoone soetamiseks Kõrveküla Põhikoolile ja eduka 

pakkujaga hankelepingu sõlmimiseks, ettekandja: Egle Nõmmoja, aruteluga alustati: 16:05 

Ettekandja andis ülevaate eelnõust. Soetada on plaanis 3 moodulhoonet, soov on hankelepingu 

raames moodulhooned soetada. Lisaks moodulite ehitusele on vaja ka tehnovõrkude välja 

ehitamine, plaan on alustada õppetööd 1.jaanuar 2025. 

Käsitleti lasteaia- ja koolikohtade olemasolu ja vajadust Tartu vallas. 

Moodulite soetamise juures oli arutlusel ka uute asemel kasutatud moodulite soetamine. 

 

Komisjon teeb Majanduskomisjonile ettepaneku lisada piirmäär hinna osas. 

 

16:23 saabus Aigar Lepp.  

 

Otsus: 

Poolt: 5, erapooletuid: ei ole, Vastu: ei ole 

Komisjon toetab eelnõud. 

 

3. Päevakorrapunkt Vallavara omandamine (Nõmmiku kergtee L21), ettekandja: Kadi Kukk,  

aruteluga alustati: 16:52 

Ettekandja andis ülevaate eelnõust.  

 

Otsus: 

Poolt: 5, erapooletuid: ei ole, Vastu: ei ole 

Komisjon toetab eelnõud. 

 

4. Päevakorrapunkt Valla maale parkimiskohtade rajamine (KÜ Lähte 34), ettekandja: Kadi 

Kukk, aruteluga alustati: 16:53 

Ettekandja andis ülevaate eelnõust. Korteriühistu soovib valla maad kasutada, et rajada 

parkimiskohtasid. Arutleti maa enampakkumise teel võõrandamise üle. Vaadati piirkonda kui 

tervikut ning arutati detailplaneeringu algatamise võimaluste üle, et tegeleda nii uute 

elamumaade, liikluskorralduse kui parkimiskorraldusega.  

Ehitus- ja planeerimisosakond (Egle) uurib võimaluste üle. 

Komisjon ei toeta eelnõud. 



 

5. Päevakorrapunkt Tartu valla 2024. aasta I  lisaeelarve, ettekandja: Elle Kaljurand, 

aruteluga alustati: 17:21 

Lisaeelarve täpsustab riigi poolt antud eraldisi ning haridustöötajate töötasude muutusi. 

Enamik muutusi on haridusvaldkonnas.  

 

Otsus: 

Poolt: 4, erapooletuid: 1, Vastu: ei ole 

Komisjon toetab eelnõud. 

 

 

Järgmine komisjoni koosolek toimub 10.06.2024 kell 16:00 

 

 

/Protokollile kirjutavad alla juhataja(d) ja protokollija(d)/ 

 

 


